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Številka: 031-0004/2022 

Datum: 26. 3. 2025 

 

 

Z A P I S N I K 
13. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v sredo, 26. 3. 2025, ob 18 . uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 

 

Prisotni člani sveta: 

Vincenc Knez, Ivan Možic, Ivan Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, Alojz Udovč, Mitja Udovč, 

Tadeja Novšak, Tomaž Lisec.  

 

Odsotni: Marko Lisec, Boris Androjna. 

 

 

Ostali prisotni: Eva Urh, višja sodelavka splošne službe Občine Sevnica; Mirko Hribar, 

vzdrževalec vodovodnega sistema Boštanj, Aleksander Mrvič, vzdrževalec spletne strani KS 

Boštanj 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo je vodil: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  

Ivan Podlogar se je oglasil. 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 

2. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 9. 12. 2024, 

3. Pregled in potrditev zapisnika 5. in 6. korespondenčne seje, 

4. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024, 

5. Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj, 

6. Potrditev predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS Boštanj 

in imenovanje komisije, 

7. Pregled izvajanja investicij v letu 2025, 

8. Vodovod Boštanj, 

9. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 



2 

 

10. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 

za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 

11. Razno – prošnje, dopisi, čistilna akcija. 

 
Sklep:  

Svet KS Boštanj je potrdil dnevni red 13. redne seje. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 9. 12. 2024 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 12. redne seje sveta z dne 9. 12. 2024. 

Razprave ni. 

 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 12. redne seje z dne 9. 12. 2025 . 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 3 

Pregled in potrditev zapisnika 5. in 6. korespondenčne seje 

 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 5. in 6. korespondenčne seje. 

 

Razprave ni. 

 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 5. in 6. korespondenčne seje. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 
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Ad 4 

Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024 

 

Na seji je bil na kratko predstavljen zaključni račun Krajevne skupnosti Boštanj za leto 2024. 

Gradivo je bilo predhodno posredovano članom sveta. Ugotovljeno je bilo, da je krajevna skupnost 

v letu 2024 poslovala v skladu z veljavnim finančnim načrtom ter s sprejetimi sklepi o 

prerazporeditvah sredstev. 

V okviru poslovanja so se izvajale naslednje dejavnosti: redno in investicijsko vzdrževanje javnih 

poti (vključno z zimsko službo, sanacijo poškodovanih javnih poti ter investicijami v posodobitev 

cest), sofinanciranje delovanja društev in drugih organizacij na območju krajevne skupnosti ter 

oskrba prebivalcev s pitno vodo. Vodooskrba je potekala organizirano, v skladu z zdravstvenimi 

predpisi in ob rednem vzdrževanju vodovodnega sistema. 

Skupni prihodki so znašali 248.402,18 €, struktura prihodkov pa je naslednja: 

Prihodki od dobave blaga in storitev (vodooskrba):       109.243,75 Eur 

Prejeta sredstva iz občinskega proračuna za tekočo porabo:    23.530,46 Eur 

Prejeta sredstva iz občinskega proračuna za investicije:      111.526,31 Eur   

Ostalo (obresti, najemnina poslovnih prostorov, odškodnine):     4.101,66 Eur 

 

Odhodki so v letu 2024 znašali 234.290,14 €. Struktura odhodkov je naslednja: 

Dejavnost občinske uprave:             16.199,61 Eur 

Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest - KS Boštanj:  17.234,90 Eur  

Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest so bili izvedeni investicijski projekti 

oziroma sanacije:        

- dodatna dela na cesti Lipovec v znesku  3.490,42 EUR, 

- asfaltacija parkirišče Log v znesku   3.540,49 EUR, 

- asfaltacija ceste Lukovec v znesku   20.611,58 EUR, 

- priprava za asfaltacijo JP 872601 Konjsko (210 m in razširitev križišča (55 m2)   

      3.294,00 EUR, 

- priprava za asfaltacijo JP NEK Lukovec:  5.141,08 EUR, 

- priprava za asfaltacijo JP 872652 (nadaljevanje Lukovec) v dolžini 230m: 

 4.912,94 EUR, 

- rekonstrukcija ceste na Grič (Log):   19.077,04 EUR. 

Oskrba z vodo:        81.194,31 Eur. 

Gospodarjenje z javnim dobrim v KS Boštanj: 

- dokončanja projekta ureditve vaškega jedra Boštanj: 18.544,79 Eur. 

- postavitev droga z zastavo pri Osnovni šoli Boštanj:   9.077,78 Eur, 

- ureditev ekološkega otoka:     2.651,06 Eur. 

Ljubiteljska kultura-KS Boštanj:      14.750,00 Eur 

 

V izkazu prihodkov in odhodkov drugih uporabnikov znaša znesek celotnih prihodkov  248.402,18 

EUR-ov, znesek celotnih odhodkov pa 234.347,01 EUR-ov. 

 

Presežek  prihodkov nad odhodki v višini 14.055,17 EUR-ov bo zvišal poslovni sklad. 

 

Načrtovana investicija v most Grahovica ni bila realizirana in je bila prenesena v leto 2025. 

Predsednik je odprl razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Ivan Podlogar 

Postavljeno je bilo vprašanje glede presežka sredstev v višini cca 14.000 € ter ali so ta sredstva 

izgubljena. Pojasnjeno je bilo, da so sredstva prenesena v proračun za leto 2025. 

 

Sklep: 

Svet Krajevne skupnosti Boštanj se je na svoji 13. redni seji dne, 26. 3. 2025, seznanil z 

dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Boštanj za leto 2024 in predlaga 

občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 5 

Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj 

 

 

Predsednik je uvodoma povedal, da je spletna stran pomembno sredstvo informiranja krajanov in 

vseh drugih, ki jih zanima dogajanje v kraju. Brezplačnega obveščanja o dogodkih, ki so zanimivi 

za krajane, še vedno ne izkoriščajo vsi organizatorji (društva). V nadaljevanju je predal besedo 

avtorju spletne strani. 

 

Aleksander Mrvič s. p., Idejni studio, avtor spletne strani 

 

Podan je bil predlog, da se na spletni strani krajevne skupnosti objavljajo tudi dogodki, ki jih 

organizirajo društva ter KŠTM, s čimer bi se povečala obveščenost krajanov. Ugotovljeno je bilo, 

da je med najbolj obiskanimi vsebinami spletne strani rubrika Boštanj nekoč, zato je bilo 

predlagano, da se ta rubrika dopolni z dodatnimi vsebinami, zlasti z arhivskimi fotografijami. Prav 

tako bi se lahko stran dopolnila s fotografijami iz posameznih naselij. Izpostavljena je bila tudi 

potreba po posodobitvi izjave o dostopnosti, če je prišlo do sprememb. Glede prisotnosti na 

družbenih omrežjih je bilo izraženo vprašanje, ali je smiselno, da ima krajevna skupnost svojo 

Facebook stran.  

 

Predsednik je odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali: Matej Simončič, Tomaž Lisec 

 

V razpravi je bilo izpostavljeno, da bi bilo za prireditve koristno, če bi se objavljale tudi na spletni 

strani krajevne skupnosti. Opozorjeno je bilo, da se društva kljub večkratnim pozivom redko 

odločajo za dodatno oglaševanje dogodkov. Poudarjeno je bilo, da je seznam društev sicer 

objavljen na spletni strani, vendar ni znano, kako ažurni so podatki, saj se ti pogosto spreminjajo. 

Obrazloženo je bilo, da ni jasno, katera društva še delujejo in katerih dejavnost je že zamrla, prav 

tako sistemsko ni urejeno posodabljanje podatkov o morebitnih novo ustanovljenih društvih. 

Postavljeno je bilo vprašanje, ali bi bilo smiselno na spletni strani objavljati tudi mesečna poročila 

o kakovosti pitne vode. Pojasnjeno je bilo, da je to mogoče, saj so analize dostopne v obliki PDF 

dokumentov, ki jih pripravlja laboratorij. 
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V nadaljevanju razprave je bila odprta tema o prisotnosti krajevne skupnosti na družbenih 

omrežjih, zlasti Facebooku. Izražen je bil pomislek glede upravljanja Facebook profila, saj lahko 

pride do spornih objav ali omejitev v delovanju, kar utegne predstavljati težave. Zato je bil podan 

predlog, da se najprej izboljša in posodobi spletna stran, kjer naj bodo aktivne povezave in redno 

ažurirane vsebine. 

V razpravi je bilo omenjeno tudi, da je mogoče pridobiti stare fotografije naselij in da bi se s 

pomočjo drona lahko pripravile nove fotografije za objavo. Poudarjeno je bilo nezadovoljstvo, da 

društva teh možnosti ne izkoriščajo dovolj pogosto, saj so nekatera pri sodelovanju bolj dejavna 

kot druga. Podatek o obiskanosti spletne strani je bil 13.000 ogledov v enem letu. 

Ob koncu razprave je bilo zastavljeno vprašanje, ali naj se društva pisno pozove k objavljanju 

prireditev prek spletne strani krajevne skupnosti. Vsi člani so se s predlogom strinjali in ocenili, da 

bi bilo to smiselno. Sodelovanje z vzdrževalcem spletne strani je urejeno na osnovi ponudbe in 

naročila. 

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj se je na svoji 13. redni seji dne, 26. 3. 2025 seznanil s poročilom o 

delovanju prenovljene spletne strani KS Boštanj v letu 2024.  

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet.  

 

 

Ad 6 

Potrditev predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS Boštanj in 

imenovanje komisije 

Predsednik je uvodoma podal informacijo, da je srečanje s predstavniki društev glede 
načrtovanega dela za leto 2025 potekalo 5. marca. Prisotnih je bilo 14 predstavnikov društev. 
Dnevni red je obsegal: srečanje in pogovor s predstavniki društev o delu za leto 2025, pregled 
poročil o realizaciji programov v letu 2024 in točko razno. V pogovoru so bili izpostavljeni naslednji 
poudarki: pomisleki glede razumevanja izraza »aktivni člani«, kot ga prijavitelji navajajo v razpisnih 
vlogah (pri čemer ima član določene obveznosti); turistično društvo je opozorilo na težavo 
pokrivanja stroškov drugega najema prostora za prireditev v dvorani TVD Partizan Boštanj (prvi 
najem je brezplačen); predstavniki večjih društev pa so izpostavili težave pri financiranju tekočih 
stroškov, kot so električna energija, zavarovanje objekta, NSUZ, ogrevanje, voda, bančne in 
komunalne storitve ipd. V okviru razpisa za leto 2025 je na voljo 8.000 EUR za delovanje društev. 
Na seji je bilo poudarjeno, da je treba sprejeti sklep o višini sredstev, ki bodo namenjena 
dejavnostim društev, ter imenovati komisijo za izvedbo javnega razpisa. Predsednik je prebral 
lanski sestav komisije: Jelka Bec, Irena Zakšek, Janez Levstik, Mira Šraj in Vincenc Knez. V 
zadnjih dveh letih ni bilo vloženih pisnih pritožb na razpis. 

Postavljeno je bilo vprašanje, ali je glede na navedeno smiselno zamenjati člana komisije oziroma 
predlagati nov sestav. 

Predsednik je odprl razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Matej Simončič, Ivan Podlogar 

V razpravi sta bili izpostavljeni dve vprašanji. Prvo se je nanašalo na to, ali je v pravilniku izrecno 
zapisano, da predsednik društva ne sme biti član komisije. Drugo vprašanje pa je bilo naslovljeno 
na predsednika, ki je bil prisoten na seji, na kateri je potekalo ocenjevanje prijav, in sicer, ali je 
bilo takrat zaznano kakršnokoli poseganje v postopek. Odgovorjeno je bilo, da do poseganja ni 
prišlo. Pojasnjeno je bilo, da je pravilnik dovolj natančno oblikovan, da omogoča transparentno 
delo komisije. Vsak član komisije ima pravico izraziti svoje mnenje, vendar mora pri ocenjevanju 
upoštevati vnaprej določene kriterije. Odstopanja med ocenami so bila minimalna, razlike so se 
gibale znotraj nekaj odstotkov.  

V nadaljevanju je bilo izraženo mnenje, da v kolikor postopek poteka korektno in v skladu s 
pravilnikom, ni potrebe po zamenjavi članov komisije, saj je smiselno, da člani opravljajo svojo 
nalogo za določen mandat. Predsednik je nato podal predlog, da se izvede javni razpis za 
sofinanciranje društev za leto 2025 v višini 8.000,00 EUR. Iz te postavke se vsako leto dodatno 
sofinancirajo tudi prošnje, ki jih vložijo župnija in šola. Postavljeno je bilo še vprašanje, koliko časa 
je višina postavke že nespremenjena. Pojasnjeno je bilo, da ostaja v višini 8.000,00 EUR že dva 
mandata in da je to tretjič zaporedoma. 

 

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj je imenoval komisijo za vodenje postopka. Izvede se javni razpis za 

sofinanciranje društev za leto 2025 v višini 8.000,00 Eur. 

Imenuje se komisija za vodenje postopka javnega razpisa, ki bo pregledala poročila za 

leto 2024 in ocenila prijave na razpis, v sestavi: 

- Jelka Bec,  

- Irena Zakšek,  

- Janez Levstik, 

- Mira Šraj, 

- predsednik Sveta KS Boštanj (Vincenc Knez) 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 
 
 
 

Ad 7 

Pregled izvajanja investicij v letu 2025 

 

Zimska služba je zaključena, ni še končnega računa, vrtelo se bo v približno istih zneskih kot lani.  

S Komunalo Sevnica je podpisana pogodba o izvajanju asfalterskih del za leto 2025. 

Stanje investicij: 
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1. JP: 872241 Simert (Pečnik): Razširitev in asfalt + mulde, zaključeno 

2.  JP 872751 Sanacija in preplastitev ( 35 x3,1 m + 100 x 1 m = 210m2 ) – VEZANO NA 

POPAVNO UREDITEV GRAHOVICE (Možic); premaknjeno v leto 2025. 

3.  Med parcelama št. 409/6 in 404/1, obe k.o. Boštanj Partizan (PGD)  - Slapšak postavi se lesena 

ograja višine 2,00 m z lesenimi netransparentnimi polnili, ki zastirajo pogled, 

4.  JP 872603  Lukovec Jelše Ureditev muld na JP Lukovec Jelše, 

5.  Vodovod: Vitovec- Staro Dobje - Sončnik – Jablanica; Obnovitev vodovoda Vitovec- Staro 

Dobje - Sončnik – Jablanica; premaknjeno v leto 2025. 

6.  JP 872391  sanacija usada Ravne – tirnice za stabilizacijo terena še niso na voljo 

7.  makadamska ureditev cesta na Grič do Log 105 – priprava za asfaltacijo v začetku naslednjega 

leta; predlog je asfaltacija do sporne parcele. 

8.  globinska sanacija JP 872541 Gabrje – povečan obseg; 85 tm ceste z muldo 

Iz leta 2022 je ostala še odprta prošnja od gospoda Novšaka, posed ceste. 

Rekonstrukcija ceste mimo pokopališča, je tako daleč da se lahko postopki začnejo odvijat.  

 

Predsednik je odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali: Ivan Podlogar, Ivan Možic, Tomaž Lisec, Matej Simončič 

Izpostavljeno je bilo vprašanje dolgotrajnosti postopka pridobivanja dokumentacije. Odgovorjeno 

je bilo, da postopki trajajo dva meseca, kar je v predvidenem roku, in da vse poteka skladno z 

določili. 

V nadaljevanju je bilo postavljeno vprašanje glede tirnic – kdaj bodo dobavljene in ali sploh so. 

Pojasnjeno je bilo, da tirnice trenutno še niso na voljo, pričakujejo se, vendar točen datum dobave 

ni znan. Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje vzdrževanja in delovanja objekta TVD Partizan, ki 

povzroča visoke stroške, kljub temu da je dvorana v uporabi za vse krajane in predstavlja 

pomemben objekt za celoten Boštanj. Predlagano je bilo, da se razmisli o nadaljnjem upravljanju 

in pomoči pri pokrivanju stroškov. Pojasnjeno je bilo, da se Krajevna skupnost Boštanj zaenkrat 

še ni uradno prejela pisne prošnje s strani upravljavca dvorane, čeprav je težava vzdrževanja 

objektov splošno znana. Opozorjeno je bilo, da obstajajo tudi drugi krajevni domovi (npr. na 

Lukovcu, Okiču, Kompolju, Šmarčni in Logu), kjer bi se prav tako lahko pojavile podobne težave, 

zato je treba ohranjati načelo sorazmernosti. Ob tem je bilo dodano, da ima le malo društev 

objekte v svoji lasti, zato se vsaka prošnja za pomoč pri upravljanju obravnava posebej. 

Poudarjeno je bilo, da so na ravni občine redno na voljo razpisi, na katere se društva lahko prijavijo 

in tako pridobijo sredstva za kritje stroškov vzdrževanja. Obenem je bilo predlagano, da se 

poiščejo možnosti sodelovanja s sponzorji, ki lahko prispevajo k ohranjanju objektov. Dodatno je 

bilo pojasnjeno, da lastniki objektov tekoče stroške praviloma pokrivajo sami, Krajevna skupnost 

pa sodeluje pri investicijah. Izpostavljeno je bilo, da je smiselno izkoristiti vse razpoložljive 

možnosti, zlasti prijave na razpise. 
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Predsednik je odprl razpravo: 

Sklep: 

Člani sveta KS Boštanj so se seznanil s pregledom izvajanja investicij v letu 2025. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad8 

Vodovod Boštanj 

 

Predsednik KS Boštanj je uvodoma povedal, da je Vodovod Boštanj, Dolenji Boštanj, Radna, 

Jablanica in Apnenik v upravljanju KS, ki ima z izvajalcem rednega vzdrževanja podpisano 

pogodbo o vzdrževanju vodovodnega sistema. S Komunalo Sevnica je sklenjena pogodba, ki 

opravlja nadzor nad kakovostjo vode. Na vodovodu Boštanj je bil v mesecu avgustu 2024 izveden 

nadzor Urada za meroslovje usmerjeno v stanje veljavnosti pregledov vodnih merilnikov. Na 

osnovi pregleda smo prejeli odločbo, z roki za odpravo nepravilnosti. V novembru, decembru in 

januarju je izvajalec zamenjal 44 vodomerov, potrebno je zamenjati več kot 400 vodomerov. Po 

poročilu o izvedenih zamenjavah je postopek zaenkrat ustavljen. V letu 2026 se lahko pričakuje 

ponoven nadzor, zato je potrebno nadaljevati z aktivnostmi. 

Pri popisu je bilo pri enemu odjemalcu ugotovljena nenormalna poraba vode, napaka je bila za 

vodomerom (na strani uporabnika). Dogovoriti je potrebno stališče kako v teh primerih obračunati 

porabo. 

V nadaljevanju je predsednik predal besedo Mirku Hribarju, vzdrževalcu vodovodnega sistema 

Mirko Hribar, vzdrževalec vodovodnega sistema 

Pojasnjeno je bilo, da se vodomeri letno menjajo sproti ob popisu, kadar je ugotovljeno, da 

vodomer ne deluje. Sistematična menjava na vsakih pet let se doslej še ni izvajala. V preteklem 

obdobju je bilo zamenjanih 50 vodomerov, kar je tudi mesečni cilj. Postopek menjave poteka 

postopoma. Izpostavljeno je bilo, da so bili na določenih lokacijah (Mercator, Tuš, mizarstvo 

Judež, Inposa) nameščeni kombinirani vodomeri s hidranti, ki zahtevajo dražjo obnovo. Strošek 

obnove posameznega tovrstnega vodomera znaša približno 350 €. Opozorjeno je bilo na slabšo 

stanje vodovodnih jaškov na hribovitem območju, ki so pogosto slabo dostopni in v slabšem 

stanju. Kjer je bilo mogoče, so bili jaški že obnovljeni, ostali bodo urejeni v prihodnje. Poudarjeno 

je bilo, da je vodnih virov dovolj in da so analize pitne vode ustrezne. Stroški morebitnih okvar 

vodomerov so v breme uporabnikov, kar se ugotavlja ob rednem popisu. 

Predsednik je odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali vsi člani KS Boštanj. 

Izpostavljeno je bilo vprašanje glede vrst okvar na vodomerih. Pojasnjeno je bilo, da v nekaterih 

primerih voda za vodomerom izteka, vendar se števec še vedno vrti. V takšnih primerih je 

odgovornost preverjanja in odprave okvare na strani lastnika priključka. V nadaljevanju je bilo 
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postavljeno vprašanje o številu že zamenjanih priključkov. Odgovorjeno je bilo, da se mesečno 

zamenja okoli 50 priključkov, kar omogoča hitrejšo izvedbo načrtovanih menjav. 

V razpravi je bilo dodatno poudarjeno, da ni razloga za nezadovoljstvo ob morebitnih stroških, saj 

gre za osnovno življenjsko potrebo. Ocenjeno je bilo, da je voda še vedno prepoceni in da bi se 

pomen vode moral bolj zavedati. Izpostavljeno je bilo, da je potrebna odgovornost uporabnikov in 

jasna postavitev prioritet. Predsednik je ob tem dodal, da je smiselno, da se v primeru izliva vode 

na uporabnikovi strani vodarina zaračuna na podlagi dejanskega odčitka vodomera. Vsi člani so 

se strinjali, da je v takih primerih strošek na strani uporabnika. 

V nadaljevanju razprave je bilo opozorjeno, da se v primerih izliva vode na uporabnikovi strani ne 

obračuna kanalščine in takse za obremenjevanje okolja. Obrazloženo je bilo, da gre v teh primerih 

zgolj za obračun stroškov oskrbe z vodo, brez dodatnih dajatev. Vzdrževalec je v nadaljevanju 

prebral dopis uporabnika, ki ne uporablja vode, a vseeno prejema račune. Pojasnjeno je bilo, da 

gre pogosto za primere v večstanovanjskih objektih, kjer se stanovanja oddajajo, menjajo lastniki 

ali uporabniki. Vsak objekt, ki ima možnost priklopa na javni vodovod, mora biti na ta vodovod tudi 

priključen. Boštanjski vodovod ima status javnega vodovoda, zato priključek ni mogoče ukiniti, 

razen v primeru rušenja objekta. Tudi v primeru neuporabe vode se zaračuna omrežnina. 

Poudarjeno je bilo, da je obračunavanje omrežnine potrebno tudi v primerih, ko uporabnik v 

objektu ne biva. Omrežnina se zaračuna za vzdrževanje sistema, ne glede na porabo. Pojasnjeno 

je bilo, da obstajajo uporabniki z dvojnimi sistemi, vendar je javni vodovod voden v uradnih 

evidencah, do katerih imajo dostop inšpekcijske službe. V primeru, da porabe ni, se zaračuna 

taksa za obremenjevanje okolja. 

Sklep: 

Člani Sveta Krajevne skupnosti Boštanj so se seznanili z delovanjem vodovoda v letu 2024. 

Dogovorjeno je bilo, da se voda plačuje po dejanskem odčitku, ne glede na vzrok porabe. 

V primerih povečanega izliva na uporabnikovi strani se obračun izvede po znižani ceni, ki 

ne vključuje stroškov za odpadno vodo in okoljsko takso. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Mitja Udovč je zapustil sejo. 

 

 

Ad 9 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 

 

Vaška skupnost Kompolje 

Tadeja Novšak: obnovili so kapelico Kužnega znamenja, uredili cerkev, ker so bili uspešni na 

participativnem proračunu, so nabavili klop, na vrsti je kuhinja.  

 

Vaška skupnost Jablanica 

Ivan Podlogar: Na cesti v Dolnjem še ni bilo izvedenih aktivnosti. Komunala je izvedla 

obsekovanje na odseku od Apnenika do Novega Grada, kar je izboljšalo preglednost cestišča. 



10 

 

Tudi prebivalci so pristopili k ureditvi svojih živih mej, ponekod je bilo z uporabo mehanizacije 

cestišče dodatno razširjeno. 

 

Vaška skupnost Boštanj 

Matej Simončič: Vezano na cesto Apnenik – Novi grad je bila izvedena seja vaškega odbora 

Boštanj neposredno na omenjenem odseku. Podan je bil predlog za uvedbo omejitve hitrosti na 

tem območju, občina je bila o tem obveščena in se čaka na njen odgovor. V večini je bilo izraženo 

zadovoljstvo, da je bila omejitev hitrosti že uvedena v Dolenjem Boštanju, saj želijo, da se vozniki 

navadijo počasnejše vožnje skozi naselje. V Boštanju ves čas izvajajo določene izboljšave, med 

drugim je bila nameščena dodatna klop in se menjajo svetila. V načrtu je več aktivnosti, med 

drugim ureditev točkovnih zajetij ter poti do naravne znamenitosti azaleje pontike. V ta namen so 

vzpostavili stik z Zavodom za varstvo narave, prav tako so vzpostavili stik z lastnikom gozda, kjer 

se nahaja grad Boštanj, s ciljem oživitve dejavnosti na tem območju. 

Poudarjena je bila potreba po pravočasnem dogovoru glede aktivnosti ob kulturnem prazniku, 

enako velja za usklajevanje terminov čistilnih akcij z osnovno šolo in drugimi društvi. Glede 

namestitve GLS paketomata je bilo ugotovljeno, da lokacija trenutno ni znana; domneva se, da je 

bil postavljen drugje. 

 

V razpravi o participativnem proračunu je bil podan predlog, da se vsako leto podpre eno društvo, 

saj se na ta način glasovi osredotočijo na en projekt in obstaja večja verjetnost za uspešno 

izvedbo. Kot pobuda je bilo izpostavljeno, da se pogosto prejemajo prošnje za priznanja krajevne 

skupnosti za dosežke mladih. Obstoječi pravilnik priznanja podeljuje predvsem za življenjsko delo, 

zato je bil podan predlog, da se dopolni z možnostjo podelitve posebne nagrade za mlade, ki 

izkazujejo uspehe na različnih področjih. Pobuda je bila podprta kot način spodbujanja mladih in 

osvežitve pristopa k podeljevanju priznanj ob proslavah krajevne skupnosti. 

 

Tomaž Lisec: Velika večina je navdušenih nad omejitvijo 30km/h. Poleg tega so krajani podali 

pobudo za postavitev prometne signalizacije s prepovedjo tovornega prometa, z izjemo vozil za 

dostavo. Opažen je bil namreč povečan tranzitni tovorni promet skozi naselje, ki ne vključuje 

dostavnih vozil s ciljem v kraju. 

 

Vaška skupnost Vrh in Okič 

Ivan Možic: v zimskem času so aktivnosti mirovale, pogovarjali so se okrog čistilne akcije. 

 

Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 

Alojz Udovč: V naselju Križ so bili postavljeni prometni znaki. Glede mostu Križišče je bilo 

navedeno, da so dela v teku in da poteka menjava lesenih tal. Ponovno bo potrebno izvesti 

čiščenje Lipovškega potoka. Predsednik je vprašal, ali se je že kdo obrnil na pristojne glede 

čiščenja potoka. Odgovorjeno je bilo, da ne, ter da bo pridobil informacije pri občini.  

 

Vaška skupnost Log: 

Aleš Šlogar: na cesti Grič so pospravili grmovje, pohiteli so s čistilno akcijo, bilo je izredno veliko 

smeti.   

 

Vaška skupnost Šmarčna:  

Vinko Knez: začelo se bo dogajati na kulturnem področju. 
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Ad 10 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     

      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 

 

 

Zadevo je uvodoma predstavil predsednik Vinko Knez in izpostavil točko, kjer je bila izvedena 

predstavitev načrtovanega projekta ureditve podvoza pod trebanjsko železniško progo v Boštanju. 

Investicijo dolgoročno načrtuje Direkcija RS za infrastrukturo, zaradi omejitev v prostoru in 

zahtevnosti izvedbe pa gre za izjemno kompleksen projekt. Predvidene rešitve je predstavil 

projektant Matevž Kralj iz podjetja MEGALIT inženirski biro d. o. o., ki je za direkcijo pripravilo 

tehnično zasnovo projektaV času gradnje so predvideni obvozi. Izraženo je bilo upanje, da se bo 

izvedba odvijala podobno kot pri gradnji mostu, brez popolnih zapor. Izpostavljeno je bilo tudi, da 

se ukinja priključek mimo podjetij Sava avto in Todi. Po pojasnilu Tomaža Lisca naj bi se obe hiši 

na tem območju porušili, prav tako lokal Obala. Zagotovljeno je bilo, da bodo vse hiše imele 

priključek na vzporedno cesto. Avtobusna postaja pri trgovini Tuš se ukinja, novo avtobusno 

postajališče bo urejeno na lokaciji za mostom v smeri proti Šmarčni. Postajališče bo služilo za obe 

smeri in bo hkrati omogočalo obračanje avtobusov. Obljubljeno je bilo tudi, da bo promet skozi 

Boštanj omejen, saj je predvidena izgradnja obvoznice. Finančna konstrukcija projekta je za zdaj 

predvidena za obdobje 2028–2030. Gradnja naj bi trajala skoraj dve leti, pri čemer je pogoj za 

začetek del izgradnja mostu na Logu. Tomaž Lisec je v nadaljevanju predstavil tudi točke 

Občinske celostne prometne strategije (OCPS) Občine Sevnica za obdobje 2025–2032, katere 

namen je povečanje deleža javnega prevoza in kolesarskih povezav ter zmanjšanje uporabe 

osebnih vozil. Direktor Komunale d. o. o. Sevnica, Mitja Udovč, je predstavil poslovni načrt podjetja 

za leto 2025. Predstavljena je bila tudi Strategija razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 

2025–2030, ki jo je pripravila doc. dr. Tanja Lešnik Štuhec iz podjetja ProVITAL d. o. o. 

Aleš Šlogar je podal vprašanje glede stanja projekta ceste Radna–Log. Tomaž Lisec je pojasnil, 

da obe direkciji trenutno vztrajata pri prestavitvi ceste v hrib, kar bi investicijo bistveno podražilo. 

Sklep: 

Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino pretekle seje občinskega sveta z dne 19. 3. 2025.  

 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet. 
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Ad 11 

Razno – prošnje, dopisi 

 

 

Predsednik je člane sveta seznanil s prejetimi vlogami in dopisi, ki so prispeli na sedež KS Boštanj: 

- En dopis je bil poslan tudi na Občino, in sicer glede kopičenja smeti na desnem bregu 

Save, kjer jih puščajo ribiči. Ta dopis je bil posredovan ribiški družini Radeče, da to 

pospravijo. 

  

- V lanskem letu je KS Boštanj odobrila pesek 20m3 peska za Jablanica (Ocvirk);  kar še ni 

bilo izkoriščeno (naročilnica bo potekla), verjetno bo potrebo na novo začeti postopek. 

 

- Čistilna akcija, Log jo je že imel, Boštanj se bo uskladi z OŠ, ostali če kdo rabi vrečke, 

rokavice,  je potrebno javiti, da zagotovimo vse potrebno. Predlaga se, da se akcije 

izvedejo v predlaganem terminu, ki ga je objavila Turistična zveza Sevnica. Kdor želi, lahko 

damo ven tudi obvestila o čistilni akciji – letake.  

 

Prošnje: 

- Poškodba cestnega objekta - mostu na JP872531: zaradi zagotavljanja prevoznosti 

predmetne ceste je bilo potrebno pristopiti k začasni sanaciji, ki je v fazi izvedbe. V 

naslednjem letu pristopiti k temeljitejši sanaciji; dobro bi bilo, da se uvrsti v plan za leto 

2026. 

- Rekonstrukcija mostu Grahovica: v gradivu je projekt, ki bi se izvajal v sodelovanju z 

Občino v letošnjem letu.   

- Dobili pobudo za ureditev posedanja ceste na Mrtovcu JP872782: Prošnja je v prilogi 

gradiva. Navedena cesta je kategorizirana javna pot št. JP872782 v upravljanju KS 

Boštanj, trasa poteka po zemljišču v lasti Občine Sevnica z urejenimi parcelnimi mejami.  

 

- Opravljeni so bili trije terenski ogledi. Na odseku zasebnega priključka dostopne poti do h. 

št. Mrtovec 2B je na spodnji strani posed bankine v dolžini cca 10m, ki je lahko posledica 

zamakanja brežine ob večjih nalivih zaradi neustreznega odvodnjavanja. Pobudniku se da 

odgovor, da se je svet KS Boštanj seznanil z njeno vlogo, na osnovi ugotovitve, da je cesta 

prevozna sprejel sklep:  

Svet KS Boštanj se je seznanil s prošnjo o ureditvi javne poti JP872782 – Mrtovec in 

ugotovitvami ob ogledu. Za način sanacije se pridobi strokovno mnenje o predlogu ureditve 

s popisom del in ocenjeno vrednostjo, kar bo osnova za uvrstitev v plan vzdrževanja cest 

v KS Boštanj. Pred pričetkom del pa je potrebno odpraviti morebitne zunanje vplive 

(odvodnjavanje iz lastniškega priključka ceste, meteorne ali druge kanalizacije), ki bi lahko 

vplivali na poslabšanje stanja, v vmesnem času pa povečati frekvenco pregledov ceste. 

Predlagano je bilo, da se naj doda, da nas veseli, da želi dati tudi svojo last.  

 

- Ivan Možic vsako pomlad opozori da so vsi prepusti zamašeni, naj očistijo lokalno cesto, 

ker teče vse po cesti in se cesta uničuje. 
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- Ivan Podlogar je dodal, da je zamašen prepust na pri potoku Biršičca zgornji del, pri gradnji 

nove ceste se je pustil manjši fi cevi, ob nalivu, pa se cev zamaši. 

 

Predsednik je predlagal, da se na Komunalo prenese, da je potrebno nadaljevati s 

sistematični urejanjem lokalnih cest v KS Boštanj.  

 

- Ivan Podlogar je izpostavil pomisleke glede odgovora o šolskem prevozu Jablanica 

(Podzavrh). V nadaljevanju pove svoje razmišljanje o namernem zavlačevanju, čeprav bi 

jo bilo mogoče rešiti v korist krajanov. Izpostavi pomislek, da je bil pri pripravi stališča 

vključen celoten SPV, čeprav naj vsi člani ne bi sodelovali. Ivan Podlogar meni, da zakon 

določa, da šolske prevoze urejajo šola, občina, krajevna skupnost in predstavniki staršev. 

Na omenjenem območju se nahaja deset stanovanjskih hiš, vsi krajani so s podpisom 

peticije izrazili podporo uvedbi šolskega prevoza na omenjeni trasi. Po njegovem mnenju  

je prevoz izvedljiv, odločitev pa je bila sprejeta brez prisotnosti predstavnika staršev, 

čeprav gre trenutno za tri šoloobvezne otroke, naslednje leto pa štiri.  

- Predsednik KS je podal dodatna pojasnila glede izpostavljene trase šolskih prevozov in 

spomnil, da je bila tema že obravnavana ter da je bil sprejet sklep o pobudi za ponovni 

ogled trase z vključitvijo predstavnikov staršev. Pojasnjeno je bilo, da je področje šolskih 

prevozov v domeni Oddelek za družbene dejavnosti, medtem ko SPV spada pod Oddelek 

za okolje in prostor. Ob koncu šolskega leta poteče pogodba z obstoječim izvajalcem 

šolskih prevozov, zato se v maju pričakuje objava novega razpisa. Izpostavljeno je bilo, da 

določeni postopki zahtevajo svoj čas. Tomaž Lisec je dodal, da svet KS sam te 

problematike ne more rešiti, temveč je potrebno počakati na ustrezne podatke. Opozoril je 

tudi na širši problem, saj podjetje Nomago kot večji izvajalec prevozov prevladuje na trgu, 

kar vodi v to, da se lokalni prevozniki raje odločajo za sodelovanje z njim kot podizvajalci. 

Ob oblikovanju novih sklopov prevozov bo treba posebej razmisliti tudi o obravnavani trasi. 

Poudarjeno je bilo, da so šolski prevozi v pristojnosti Občine, medtem ko Krajevna 

skupnost lahko podaja le pobude. 

 

- Aleš Šlogar je vprašal, ali je bil vzpostavljen stik z Radotom Gobcem z Občine glede 

sanacije ceste na Orle in ali je bilo v zvezi s tem kaj dogovorjenega. Prav tako je bilo 

izpostavljeno vprašanje glede ceste, ki je bila asfaltirana proti Orlam nad Logom, čez 

Jankovičev gozd. Ta cesta po novi trasi še ni vrisana, zato je bilo postavljeno vprašanje, 

kako bo urejeno njeno evidentiranje. 

 

- OŠ Boštanj: Prošnja za donatorstvo za dobrodelni koncert OŠ Boštanj; predsednik 

predlaga, da se Aktivu žena Boštanj povrnejo stroški za peko peciva za to prireditev. 

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj bo financiral stroške Aktivu žena Boštanj. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet. 

 

- Organizacijski odbor za izvedbo Vejžde festa 2025 je naslovil prošnjo za finančno 

podporo; prošnji se ne ugodi, čeprav je bila izražena podpora in pohvala k izvedbi 

dogodka, ker to ni domena KS Boštanj.  
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Sklep: 

Svet KS Boštanj podpira izvedbo dogodka, prošnji se ne ugodi, zaradi 

neizpolnjevanja pogojev iz Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti društev, ki so 

registrirana in delujejo na območju Krajevne skupnosti Boštanj. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet. 

 

- Pobuda za ureditev ceste Dolne:  Na KS je prispela prošnja lastnikov zemljišč zaselka 

Dolne. Cesta ni nekategorizirana, stališče: pobuda bo obravnavana na naslednji seji 

sveta. 

 

Naslednja seja bo predvidoma konec aprila. 

Prispela je še ena pobuda s strani Dolenjega Boštanja, kabliranje daljnovoda. Pobuda je 

prišla s strani lastnikov zemljišč. Obravnavala se bo na eni izmed naslednjih sej.  

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30 

 

 

Zapisala:         

Eva Urh                     

Višja svetovalka splošne službe  

 

 

                Vincenc Knez 

              Predsednik Sveta KS Boštanj  

 

  


